

الحساب المصرفي الدولي IBAN

أسئلة شائعة

ما هو رقم الحساب المصرفي الدولي IBAN؟

انه رقم حساب بنكي معترف به من قبل البنوك والمؤسسات المالية الأخرى في جميع انحاء العالم. سوف تحتاج الي استخدام رقم الحساب المصرفي الدولي IBAN عند اجراء او استقبالي أي تحويلات محلية او دولية

لماذا سيتم استخدام الحساب المصرفي الدولي IBAN في التحويلات؟

الحساب المصرفي الدولي هو رقم حساب دقيق ومعتمد دولياً لتسهيل عملية تحويل الاموال بدقة اعلى

متى سيتم البدء باستخدام الحساب المصرفي الدولي؟

ابتداءً من 30 يونيو 2020 سيكون مطلوب من عملاء البنك استخدام الحساب المصرفي الدولي عند استقبال أو إرسال التحويلات المحلية والدولية من او الي حساباتكم

كيف يمكنني معرفة رقم الحساب المصرفي الدولي الخاص بي؟

يمكنك معرفة رقم الحساب المصرفي الدولي الخاص بك عبر زيارة أقرب فرع للبنك او الاتصال على مركز خدمة العملاء المتاح 7/24 على 19322

هل سيصبح رقم حسابي الشخصي الحالي غير ساري؟

سيظل رقم الحساب الشخصي الخاص بك ساري بدون أي تغيير. رقم الحساب المصرفي الدولي هو شكل الكتروني اخر لرقم الحساب الشخصي حيث سيتم استخدامه في استقبال او ارسال التحويلات المالية من داخل او خارج مصر

ماذا سيحدث لجميع تحويلاتي بعد يونيو 2020؟

ابتداءً من 30 يونيو 2020 سيصبح من الضروري استخدام الحساب المصرفي الدولي عند استقبال أو إرسال التحويلات المحلية والدولية من او الي حساباتكم البنكية. ومع ذلك، سيتم قبول كل التحويلات المستخدم فيها كلاً من رقم الحساب الشخصي ورقم الحساب المصرفي الدولي (IBAN)،

حتى يقوم البنك المركزي المصري بالانتهاء من إطلاق رقم الحساب المصرفي الدولي في مصر. بعد ذلك لن يتم قبول أي تحويلات لا يستخدم فيها رقم الحساب المصرفي الدولي (IBAN) وسوف يقوم البنك بإبلاغكم في موعده

International Bank Account Number “IBAN”

Frequently Asked Questions

What is IBAN?

IBAN stands for “International Bank Account Number”. It is a bank account number that is recognized by banks and other financial institutions around the world. You will need to use an IBAN to send or receive any local and international transfers

Why IBAN will be used in transfers?

IBAN is an accurate account number and internationally accepted that facilitates funds transfer more accurately

When will the bank apply the IBAN ?

Effective 30 June 2020, customers will be required to start using IBAN in sending or receiving local and international transfers.

How can I know my IBAN?

You can know your IBAN by visiting the nearest branch or calling ABK-Egypt call center 24/7 at 19322.

Will my existing account number will still be valid?

Your existing account number will remain valid without any changes. IBAN is a different electronic format of your account number that will be used only in sending or receiving any local or international transfers

What will happen to my transfers after June 2020?

Effective 30 June 2020, it will be necessary to use IBAN when receiving or sending local and international transfers from or to your account.

However, using both account number and IBAN will be accepted until IBAN is fully launched by the Central Bank of Egypt across the country, after which no transfers will be accepted without using IBAN and the bank will be informing you with the exact timing according to CBE launch completion